
17.6. 2025 
Interpelace: Milan Vrkoč na radního Lubomíra Brože 
Téma: time management 

 
Vážený pane radní, 
 
dne 23.4. 2025 jste byl v podkladech na finanční výbor uveden jako předkladatel materiálu:  
„Výsledky hospodaření odboru OSP za rok 2024“ - bez omluvy jste se na jednání finančního 
výboru nedostavil a i když byl tento materiál z programu jednání stažen a následně 
předložen 14.5. 2025 a i zde jste byl uveden jako předkladatel, tak jste se opětovně na 
jednání nedostavil a ani se neomluvil. Chápu, že jste jako poslanec velmi vytížen, možná i 
přetížen toho je důkazem i dnešní opuštění jednání zastupitelstva bez řádné omluvy dle 
jednacího řádu a zřejmě dosud nepřevzatá agenda participativních rozpočtů. Při nástupu do 
funkce radního pro veřejný prostor a životní prostředí jste nás ujišťoval, že tuto funkci i jako 
poslanec PČR dokážete zvládnout, neb ovládáte time managemet.  
 
Moje otázky zní:  
 
Co vám jako předkladateli bránilo opakovaně se dostavit na jednání finančního výboru? 
  
Kdy jste si převzal agendu participativních rozpočtů od svého gesčního předchůdce pana 
zastupitele Filipa Karla? 
 
 

 

Děkuji za písemnou odpověď. 

Milan Vrkoč 

 


